

生活太多压力!每日太多烦恼! [988笑声报喜]询众要求又回来啦!

由鼓舞全民開心每一天的Sports Toto快乐呈献的[988笑声报喜]再次打通全民笑穴,让全民有分享快乐笑声的平台,这次甚至让你有机会将一个冷笑话来娱乐大众!

赶快追踪988车队,大声分享你的快乐事吧!

黄金10秒的[988笑声报喜],平凡声音背负不平凡任务,绝对是你每天的快乐泉源!懊恼的、气愤的、无聊的、寂寞的不止你一个,一起坚持每日一笑,创好心跳的精神,将正能量广传988大气层吧!

2013年5月份正式启动!全天候散播全民的[988笑声报喜]!你是正能量!你就靠过来!

LIFE IS SO STRESSFUL! TOO MUCH TO WORRY ABOUT EVERYDAY? [988 LAUGHTER REMINDER] IS BACK BY POPULAR DEMAND!

Presented by Sports Toto, [988 Laughter Reminder] is a platform to share your happiness, laughter and even a joke to amuse everyone.

PLEASE LOOK OUT FOR FM988 HAPPY CRUISER AND SHARE YOUR HAPPY MESSAGES!

A golden 10-second message does wonders. It'll surely be your source of happiness and fun!

You are not the only one feeling annoyed, angry and bored sometimes. Why not keep laughing? Laughter is the best medicine!

[FM988 Laughter Reminder] will commence in May 2013. Don't miss it!